



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 29-05-2023 04:11:26 PM Subject: Results of the board meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 29-05-2023 04:11:26 PM الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الاداره</p>
<p>1- An initial date for the extraordinary general assembly meeting was proposed on 7/9/2023, provided that the final date is determined in coordination with Companies Control. 2- The assistant general manager has been authorized to manage the company, run its business, and carry out the tasks that were entrusted to the general manager and all his powers and privileges until the appointment of a general manager for the company. Item No. (2) was approved by four members of the Board of Directors, consisting of 6 members, with two reservations, as follows: - Mr. "Mohammed Amin" Salem Hussein Abu Assaf - Mr. Abd El-Ilah Ibrahim Dhafer Al-Daoud</p>	<p>1- تم اقتراح موعد مبدئي لاجتماع الهيئة العامة الغير العادية بتاريخ 2023/7/9 على ان يتم تحديد الموعد النهائي بالتنسيق مع مراقبه الشركات. 2- تم تفويض مساعد المدير العام بادارة الشركة وتصريف اعمالها والقيام بالمهام التي كانت موكولة للمدير العام وجميع صلاحياته وامتيازاته لحين تعيين مدير عام للشركة. وتم الموافقه على البند رقم (2) من قبل اربعة اعضاء من مجلس الاداره المكون من 6 اعضاء وتحفظ عضوين وهما كالتالي: - السيد "محمد امين" سالم حسين ابو عساف - السيد عبد الاله ابراهيم ظافر الداود</p>
<p>29-05-2023</p>	<p>29-05-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>